
 

Dato: 09.04.24 

 

Agenda: Hovedstyremøte 

 

Møteleder: Jan Harald Forsmo 

 

Referent: Merethe Sæbø 

Tid: 19.30 – 21.30 

 

Sted: Møterom JSA 

Medvirkende: Jan Harald Forsmo, Marianne Sør-Reime, 

Geir Egil Rosnes, Jan Christian Vasshus, Maren-Iren Kvia, 

Ådne Skrettingland og Merethe Sæbø  

Fråfall: Trond Ivar Våge 

 

16/23 Utvidelse treningssenter                                                                                                                        
Hovudstyret og administrasjonen er i gang med å få godkjent siste teikningar/planar og prisar, slik at 
det vert fortgang i arbeidet. Endeleg brannkonsept forventa i løpet av veka. Dersom arbeidet startar 
før JTR-cup, må grunnarbeidet vera ferdig før cup-start.  

 

39/23 Årsmøte                                                                                                                                                     
Vel gjennomført årsmøte. 

 
40/23 Årsfest 
Neste år ynskjer ikkje styret at det skal vera kampar same dag som sjølve årsfesten, difor er datoen 
for 2025 allereie sett. Det har kome positive tilbakemeldingar på maten.  
Det var ein kjekk årsfest med god stemning.  
 
 
8/24 Godkjenning av referat og innkalling  
Godkjent 
 
 
9/24 Økonomi  
I forhold til budsjett ligg me veldig godt an. Gruppene styrer godt etter eigne budsjett. 

 
10/24 Fordeling av grupper  
Gruppene har fått eigne kontaktpersonar i hovedstyret.  
 
Trond Ivar Våge: Fotball 
Maren Iren Kvia: Håndball 
Merethe Sæbø: Turn og Amerikansk fotball 
Geir Egil Rosland: Klatring og E-sport 
Marianne Sør-Reime: Trim/friidrett og Idrettsskulen 
Ådne Skrettingland: Badminton og Bordtennis 
  
  
12/24 Årsmøte 2024 
Det vert årsmøte måndag 17. mars kl. 19.00 
 
 



13/24 Årsfest 2025 
Årsfesten vert 15.mars 2025.  
 

14/24 Møte med gruppestyra 
Det vert møte med alle gruppestyra på sosialt rom 29.04.2024 kl. 19.00.  
Me oppfordrar alle i gruppestyra å møta. Helene sender innkalling.  
 
  
15/24 17.mai 2024 
Matsalg i år vert og pizza, lapskaus og pølser. Fotballstyret har ansvar for å skaffe folk til dugnaden, 
og arbeidet med dette er i gang. Hovudstyret stiller med nokre personar som har eit “overordna” 
ansvar med å hjelpa til der det trengs.  
 

16/24 Støtte til å ta minibuss sertifikat  
Hovudstyret ynskjer å sjå på ei ordning slik at fleire kan ta minibuss sertifikatet. Ein vil få dekka ein 
sum, mot at ein i etterkant køyrer bussen på dugnad.  
Meir informasjon om dette kjem på møtet med gruppestyra 29.04.2024. 
 
 
Eventuelt 
Hovedstyret diskuterte, etter innspel, praksis når det gjeld trenarar på aldersbestemte lag og 
deltaking på aldersbestemte turneringar.  
 
Håndballstyret har kome med ynskje om vippetribune i Varhaughallen. Hovedstyret ber 
håndballstyret å lage forslag til løysing inkludert kostnader.  
 
 
 
 
 
Referent: Merethe Sæbø  

 
  
  
 
 
_________________ _________________ _________________ _________________ 

Jan Harald Forsmo Merethe Sæbø Trond Ivar Våge Ådne Skrettingland 

 

_________________ _________________ _________________ 

Marianne Sør-Reime Geir Egil Rosland Maren Iren Kvia 


